
Styrelsen har mottagit en motion till årsmötet den 14 mars 2021 gällande att bygga om den 

befintliga tennisbanan till en Padelbana. 

  

Styrelsen ställer sig inte avvisande till förslaget. Men på grund av den arbetsbelastning som åvilar 

styrelsens medlemmar med de uppgifter som löpande hanteras av styrelsen finns det inte resurser för 

att även hantera ett projekt av den här storleken. Dessutom saknar samfälligheten de ekonomiska 

förutsättningar som kommer att behövas för ett genomförande. Samfällighetens ekonomi har 

prioritet på det löpande underhållet av vatten, vägar och grönområden. 

  

Styrelsens förslag är därför att motionärerna bildar en arbetsgrupp som axlar ett genomarbetat 

förberedelsearbete för en Padelbana så att ett eventuellt beslut om fortsatt projektering och 

formerna för en långsiktigt hållbar ekonomisk drift kan tas vid nästa årsmöte 2022. 

 

 


